
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Referat 

Onsdag den 18. august 2022 i TEAMS, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Pernille 
Bech Wulff, Ida Hagen, Søren Schou, 
Christina Grunwald (1. suppleant)   

 
Elevråd:  

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Jesper Boysen, Kasper 

Munk, Kamilla Burla, Maria Kongsvad, Nicolai 
de Vries, Bettina Jansen  

 
Afbud:  
 

Referent: Kasper Munk Damgaard 
 

1. Konstituering – ny bestyrelse 
 
Kl. 17:00 – 17:20 

 

Maria Bagger Grell er valgt som forperson. 
Naja Kinch Sohn er valgt som næstforperson.  

 

2. Ordstyrer 

 
Kl. 17:20 – 17:25 
 

Maria Jelstrup Munk er ordstyrer. 

 

3. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:25 – 17:30 
 

Dagsorden er godkendt.  
 

4. Meddelelser ved: 
a) eleverne 
b) medarbejderne 

c) ledelsen 
d) KKFO 

e) formanden 
 
     Kl. 17:30 – 17:50 

 

b) Medarbejderne 
Det har været en god skolestart. Det er 

tydeligt at mærke, at ledelsen er fuldtallige. 
De nye kolleger er faldet godt til. Mange 
medarbejdere synes, at det kunne være 

spændende at tale om ”forældrefri skole”. 
Dette skal med på dagsorden til næste møde.  

KKFO: Kommet godt i gang efter 
sommerferien. Der er ansat to nye 
medarbejdere, og det er godt. Børnene er 

også faldet godt til efter sommerferien.  
 

 

 



 

c) Ledelsen 

På TEKO (teamkoordinatormøde) er det 
besluttet at genoptage fællessamlingerne i 

Aulaen den første onsdag i måneden kl.9:15.  
Vores elevtal er faldende ift. det forventede 
elevtal. Dette skyldes elever, som flytter ud 

af København, hvilket naboskolerne også 
oplever. Der var til i år 88 børn til 0. årgang. 

Det er ikke så mange som tidligere. På 9. 
årgang har flere elever valgt at tage på 

efterskole.  
Skolen har fået en ny sekretær, Sandra, som 
afløser for Tobias, som har fået en stilling i 

AF (Administrative Fællesskaber). Der er 
ansat to nye ledere. Jonas er konstitueret 

afdelingsleder af KKFO i special frem til 
31.12, og Kasper er ny afdelingsleder på 
mellemtrinnet og souschef.  

Næsten alle stillinger i special er besat, og 
der mangler nu kun to lærerstillinger. 

Eleverne i special er kommet godt i gang, og 
kan nu lave flere ting sammen på tværs af 
klasserne.  

Forløbet i specialklasserækkens 
indskolingsteam med AMK (Arbejdsmiljø 

København), som blev igangsat efter sidste 
trivselsundersøgelse i personalegruppen, er 
godkendt af Arbejdstilsynet og nu afsluttet. 

 
d) KKFO 

KKFO kan også mærke, at børnetallet er 
faldende. Der er for øjeblikket en ledig 
stilling, og der er samtaler inden længe. 

Stærkt Samarbejde (pædagoger i skoletiden) 
er nu koncentreret på 0., 1. og 2. årgang.  

 
e) Formanden 
Fra Skole og Forældre er der invitationer om 

tilbud om foredrag m.m. Dette sender 
formanden rundt med en opfordring om at 

melde sig til, hvis man har lyst.  
 

5. Hvem repræsenterer SB i 
KKFO’ens forældreråd? 

 

Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 17:50 – 17:55 
 

Maria Jelstrup Munk repræsenterer SB i 
KKFO´ens forældreråd. 
 

6. Drøftelse af retningslinjer for 
elevernes mobiltelefoner 

 

Drøftelse og beslutning 
 

Der er opbakning til at arbejde videre med 
retningslinjer for brug af mobiltelefoner og 
devices på Kirkebjerg Skole.  

Det besluttes, at den interne retningslinje 
laves til et princip. Der nedsættes en 



Kl. 17:55 – 18:25 

 

arbejdsgruppe, som arbejder videre med at 

lave et princip. Dette princip er KKFO´en og 
special en del af.  Arbejdsgruppen består af 

Naja, Maria Kongsvad, Kasper og Søren.  
 

Pause 
 
Kl. 18:25 – 18:45 

  

 

7. Det pædagogiske personales dag  

- opstart 
 

Drøftelse og beslutning 
 
Kl. 18:45 – 19:00 

 

Det er onsdag den 5. oktober. Det blev 

understreget, at det er vigtigt at huske hele 
den pædagogiske personalegruppe på 

Kirkebjerg Skole. Skolebestyrelsen kontakter 
kontaktforældrene i klasserne med en 
opfordring om at være aktive omkring Det 

pædagogiske personales dag. Punktet skal på 
til næste bestyrelsesmøde.  

Ida og Naja vil gerne lægge et brev ud til 
personalet. Pernille vil gerne skrive ud til 
kontaktforældrene. Skolen sørger for en 

overraskelse til personalegruppen.  
 

8. Plan for udarbejdelse af 
årsberetning 2021/2022 

 
Drøftelse af, hvad skal med, hvem gør 
hvad? 

 
Kl. 19:00 – 19:40 

 

Maggi vil gerne skrive, og Maria Bagger 
tilbyder at hjælpe til. Ida vil gerne lave input 

fra special.  
Bjarne sender årsberetningen fra sidste år 
med. Deadline er skolebestyrelsesmødet til 

oktober, hvor årsberetningen skal 
godkendes.  

Skolen producerer de nødvendige tal til 
beretningen. 
 

9. Retningslinjer for vikardækning 
 

Drøftelse og godkendelse 
 

Kl. 19:40 – 19:55 
 

Det foreslås at udelade afsnittet om 
forventninger til vikarerne og blot fremhæve 

de mest relevante. Det skal dog fortsat 
beskrives, at vi har tydelige forventninger til 

vikarerne, og at der i timerne altid arbejdes 
med noget pædagogisk. Skolebestyrelsen 
peger på, at det er væsentligt, at det 

beskrives, hvordan skolens ledelse 
understøtter særligt timeansatte vikarer i at 

løfte den pædagogiske og didaktiske opgave i 
undervisningen. Ledelsen laver et nyt skriv til 

næste skolebestyrelsesmøde. 
 

10. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

a. Der ønskes en opfølgning på et brev, 

som er sendt til bl.a. 

forvaltningschefen.  

Fra skolens side er der bidraget til svaret på 
brevet med en uddybning af 

problemstillingen omkring høj 
personaleomsætning særligt i et enkelt team.  

b. Der er forældremøde på 7. årgang den 

25. august og på 0. årgang den 30. 



august. Vil der komme en 

repræsentant fra SB og fortælle om 

bestyrelsesarbejdet?  

Der kommer en repræsentant fra 

bestyrelsen på disse to møder.  
Der mangler at blive fundet en 
repræsentant til forældremøde i 

special den 1. september. 
 

 
Punkter til fremtidige møder:  

• Mødetider i udskolingen for eleverne. Kan mødetiden rykkes til senere end 

kl.08? 

• Møder eleverne til tiden om morgenen? 

• “Forældrefri skole” 

• Det pædagogiske personales dag 

• Retningslinje for vikardækning 

 
 
Næste møde: 

Mandag den 12. september 2022 kl.17-20 
 

 


